
GENERALFORSAMLING, REFERAT 
 

Grundejerforeningen Vestergårdsparken 94 

 

torsdag den 23. februar 2023 kl 18.30 

 

Lokale 41 (Musiklokalet) Dagnæsskolen, Strandkærvej 89 

 

Referent: Johanne Hausager 

 

 

Dagsorden er ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent 

- Jan Johansen, Lupinvej 18 

- Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt 

 

2. Formanden aflægger beretning 

- Sommerfestweekend afholdt 2. og 3. september 2022 med god 

opbakning. 

- Fastelavnsfest ikke afholdt i 2023. 

- Stisystemerne er renoveret. 

- Kommentar: de som bor med grunden op til stien skulle have 

haft besked inden stien blev lavet, så de kunne have været på 

forkant med klippet hæk og fjernelse af ukrudt, så stien kunne 

have været lagt bredere ud.  

- Beretning godkendt 

 

3. Regnskab 2022 fremlægges til godkendelse 

- Alle har betalt kontingent. 

- Stisystem 65.000,- 

- Udgift på sommerfest 

- Indestående på konto 72.000,- 

- Småreperationer og vedligeholdelse af legepladsen 

- Nygaard har valgt at opsige vores aftale mht. græsslåning og 

vedligeholdelse af det grønne areal. Bestyrelsen finder leverandør 

således vedligeholdelsen forsætter. 

- Regnskabet godkendt 

 



4. Fastlæggelse af kontingent for 2023 (bestyrelsen foreslår uændret 

kontingent (500 Kr/år) 

- Enighed om, at kontingentet forbliver på 500,- 

 

5. Valg af Bestyrelsesmedlemmer, Revisor og Suppleanter 

På valg: 

Kasserer: Rasmus Hansen 

Bestyrelsesmedlemmer: Christian Reinholdt, Johanne Hausager 

Suppleanter: Lena Ramsing, Asbjørn Søgaard 

 

- Rasmus Hansen ønsker ikke genvalg 

- Christian Reinholdt og Johanne Hausager genvalgt uden kampvalg. 

- Suppleanterne, Lena og Asbjørn genvalgt uden kampvalg. 

- Olaf Dam, Lupinvej 24, stiller op til den ledige plads i bestyrelsen. 

Bestyrelsen beslutter indbyrdes, hvem der overtager pladsen som 

kasserer. 

 

Kommentar: Informér gerne på forhånd, hvilken plads der er til genvalg, så folk kan 

tænke over det derhjemme og ikke først heroppe til mødet. 

 

6. Indkomne forslag (Skal være indgivet til formanden senest 8 dage før 

generalforsamling) 

- Ingen indkomne forslag. 

 

7. Eventuelt 

- Træerne langs stien knækker i blæst og ligger hen over stien ved 

legepladsen. Der foreslås en fælles arbejdsweekend, hvor vi hjælper 

hinanden med at skære dem ned. Bestyrelsen arbejder videre på 

forslaget. 

- Forslag fra sidste år ang. lukning af Ærtevej. Beboere på Ærtevej 

oplever udfordringer med hurtigkørende biler fra Vestergårdsvej. 

Bekymring for legende børn. 

- Der kan enten: 

- sættes skilt op med gennemkørsel forbudt 

- gøre vejen ensrettet fra Lupinvej til Vestergårdsvej 

- lukke vejen (hvor?) 

- Det blev aftalt at Ærtevej 8 kommer med konkrete skriftlige 

løsningsforslag som bestyrelsen går videre til kommunen med og 



som kan præsenteres for foreningen såfremt kommunen nikker 

til det. 

- Sommerfesten som afholdt i 2022 ønskes gentaget - gerne med 

hoppeborg. 

 

 

Bestyrelsen takker for det store fremmøde og de konstruktive dialoger. 

Vh Formad, Kristian Larsen. 


